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ZÁPIS  
 
z 28. jednání představenstva spolku Berounsko, z. s. 
konaného od 15.00 dne 7. listopadu 2024 v sídle spolku, 
Husovo nám. 69, 266 01 Beroun. 
 

 

Přítomni 

Josef Antoniv (město Králův Dvůr), Mgr. Přemysl Landa (město Zdice), Mgr. Dušan Tomčo 
(město Beroun), Ing. Tereza Urbanová (obec Tetín, plná moc od Mgr. Vojtěcha Hrdličky), 
Ing. Jiří Bouček (obec Svatý Jan pod Skalou), Eliška Hochsteigerová (DMO Berounsko), 
Hana Hájková (DMO Berounsko). 

 

Omluveni 

Ing. Vojtěch Matějček (Royal Beroun Golf Club), Janis Sidovský (Noc na Karlštejně), Josef 
Trpišovský (obec Srbsko). 

 

Navržený program 

1. Zahájení 

2. Přijetí nového člena 

3. Vyhodnocení konference cestovního ruchu 

4. Naučné stezky – manuál jejich obnovy a realizace 

5. Strategie DMO Berounsko 2026–2030 

6. Diskuze a ukončení. 
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1. Zahájení 

Přítomné přivítal předseda Mgr. Dušan Tomčo. Konstatoval, že představenstvo 
je usnášeníschopné v počtu 4 přítomných členů ze 7. Zapisovatelkou byla stanovena 
Hana Hájková, o ověření zápisu byl požádán Josef Antoniv. 

Předseda připomněl, že navržený program byl všem zaslán emailem. Dal prostor Elišce 
Hochsteigerové, která informovala členy představenstva o svém rozhodnutí dát výpověď 
a současně navrhla, aby se do programu zahrnul nový bod č. 2. Výběrové řízení na 
ředitele DMO.  Proběhla diskuze o výpovědi Elišky Hochsteigerové. 

Nový program v upraveném znění 

1. Zahájení 

2. Výběrové řízení na ředitele DMO 

3. Přijetí nového člena 

4. Vyhodnocení konference cestovního ruchu 

5. Naučné stezky – manuál jejich obnovy a realizace 

6. Strategie DMO Berounsko 2026–2030 

7. Diskuze a ukončení. 

 

Mgr. Dušan Tomčo se dotázal, zda má někdo návrh na další úpravu programu. Nikdo 
nevystoupil a bylo přistoupeno k usnesení. 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. souhlasí s programem v upraveném 
znění. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 

 

Předseda požádal Elišku Hochsteigerovou, aby shrnula informace o proběhlých 
aktivitách DMO.  

Eliška Hochsteigerová sdělila, jak pokračuje oslovování nových subjektů ke spolupráci.  
V srpnu proběhlo setkání se zástupci volnočasového areálu Kolečko Křivoklát, kteří se 
bohužel na podzim rozhodli své působení na Křivoklátě ukončit. Bylo obnoveno jednání 
s obcí Vysoký Újezd, kde je nová starostka nakloněna spolupráci. Další dvě schůzky vzešly 
z účasti na konferenci v Litni. Zájem o schůzku měli Penzion Primus a Steakbar Hředle, 
oba mají zájem o zapojení formou partnerské smlouvy.  
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Eliška Hochsteigerová informovala, že byla podána žádost o dotaci na Středočeský kraj 
pro rok 2025. Dále potvrdila, že přišlo rozhodnutí o poskytnutí dotace MMR na digitalizaci 
návštěvnické karty.  

Hana Hájková popsala, jak probíhalo jednání se zástupci pivovarů, které iniciovalo 
DMO Brdy a Podbrdsko. Cílem setkání bylo navázat na připravovanou tištěnou brožuru 
o pivovarech v Brdech a Podbrdsku a rozvíjet pivní turistiku ve spolupráci s Berounskem. 
Diskutovalo se s pivovarníky o záměru vytvořit pivní stezky, které by fungovaly na principu 
sbírání razítek v zapojených pivovarech. Na rozvoji pivní turistiky chtějí obě DMO 
spolupracovat v roce 2025.   

Eliška Hochsteigerová shrnula realizované marketingové aktivity. Proběhla video a foto 
produkce k produktu Berounsko všemi smysly. Finalizuje se video, upravují se fotografie. 
Byl objednán dotisk produktových brožur a map poutního turismu.  

Eliška Hochsteigerová sdělila, že proběhlo jednání k vodáckému pasu, kam byli pozvání 
zástupci kempů, restaurací a půjčoven ad. na Berounce. Z jednání vzešel zájem o další 
spolupráci na rozvoji myšlenky vodáckého pasu v roce 2025.  

Eliška Hochsteigerová na závěr informovala o uskutečněném setkání destinačních 
sousedících DMO Středočeského (Berounsko, Brdy a Podbrdsko) a Plzeňského kraje 
(Postřelí, Rokycansko) za účasti zástupců Středočeské centrály cestovního ruchu a odd. 
cestovního ruchu KÚ Plzeňského kraje. Cílem jednání bylo navázat spolupráci v různých 
oblastech – vodní turistika na Berounce, rozvoj poutních stezek, cyklostezky podél 
Berounky. 

 

2. Výběrové řízení na ředitele DMO 

Mgr. Dušan Tomčo požádal členy představenstva, aby si prostudovali připravený návrh 
výběrového řízení na ředitele DMO k připomínkám. Upozornil, že se hledá zaměstnanec, 
který bude mít část úvazku na městě, část úvazku v DMO. Ve výběrové komisi bude 
Mgr. Dušan Tomčo, Eliška Hochsteigerová a Mgr. Květuše Slavíková, vedoucí odboru 
školství a volnočasových aktivit MěÚ Beroun. Nikdo z přítomných neměl k návrhu věcné 
připomínky. 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. schvaluje vypsání výběrového řízení na 
ředitele spolku. Představenstvo spolku Berounsko, z. s. pověřuje předsedu 
představenstva výběrem ředitele dle projednaného zadání. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 
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3.  Přijetí nového člena 

Mgr. Dušan Tomčo informoval, že přihlášku o členství podala Pavla Zelenková, která 
provozuje Rezidenci Malá louka v Kublově. Má zájem o zapojení se formou členství od 
1. 1. 2025.  

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. souhlasí s přijetím nového člena spolku 
od 1. 1. 2025 – Pavla Zelenková. 

 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 

 

4. Vyhodnocení konference cestovního ruchu 

Mgr. Dušan Tomčo upozornil, že byly všem zaslány podklady e-mailem. Překvapilo ho, že 
se neúčastnili všichni členové představenstva. Konference měla hojnou účast a jasně 
ukázala zájem o DMO Berounsko. Obsah konference byl pestrý a přednášky zajímavé. 
Náročné bylo získat prezentující ze zahraničí, což se na poslední chvíli podařilo. Za nejvíce 
poutavou považuje přednášku o využití umělé inteligence od Jaromíra Poláška. 

Ing. Jiří Bouček doplnil, že velkou přidanou hodnotou byla volba místa. Majitelka Zámku 
Liteň a příběh areálu byl velmi inspirativní. Dokáže si představit, že má smysl konferenci 
uskutečnit 1x za rok. 

Mgr. Dušan Tomčo podotkl, že organizace konference je velmi časově náročná 
a vzhledem k personálním změnám v DMO nelze zaručit její realizaci i v roce 2025. 
Upozornil však, že konference nabízí jedinečnou příležitost, jak oslovit subjekty, které 
zatím nejsou do destinačního managementu zapojeny. Získávání nových členů je i do 
budoucna důležité téma.   

Ing. Tereza Urbanová potvrdila, že ji zaujal Zámek Liteň, areál zahrad a oranžerie 
i příležitost se podívat na běžně nepřístupná místa.  
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5. Naučné stezky – manuál jejich obnovy a realizace 

Mgr. Dušan Tomčo připomněl, že byl všem zaslán podklad e-mailem. Přítomní dostali 
vytištěný dokument k připomínkám.  

Manuál vypracovala Eliška Hochsteigerová a prošel kontrolou Mgr. Emila Šnaidaufa, 
autora mnoha naučných stezek na Berounsku Metodický manuál bude k dispozici na 
webových stránkách Berounska zástupcům obcí, kteří jsou hlavními iniciátory tvorby 
naučných stezek. Cílem manuálu je usnadnit práci DMO a zpřehlednit realizaci a obnovu 
naučných stezek zejména obcím. Manuál bude také zaslán e-mailem všem členům a 
partnerům. 

Mgr. Přemysl Landa upozornil, že dochází často k vandalismu na naučných stezkách. 
Nikdo další nevznesl připomínku a bylo přistoupeno k hlasování.  

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. bere na vědomí manuál pro naučné 
stezky. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 

 

6. Strategie DMO Berounsko 2026–2030 

Eliška Hochsteigerová popsala, jak se vyvíjí přípravy nové strategie. Rozpočet na realizaci 
nepřesáhne 90 tis. Kč. Externě se na realizaci bude podílet Institut turismu CzechTourism, 
a odborníci Ing. Jaromír Polášek a Tereza Kubištová. 

Mgr. Dušan Tomčo informoval o záměru ustanovit dočasnou pracovní skupinu pro 
strategii DMO Berounsko 2026–2030 pod vedením Mgr. Vojtěcha Hrdličky, který souhlasil 
s tím, že bude jejím předsedou. Pokud nebude ze strany členů a partnerů DMO zájem se 
do pracovní skupiny zapojit, tak se rozpustí. Cílem pracovní skupiny je dát příležitost 
všem členům a partnerům se do tvorby strategie zapojit. 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. ustanovuje dočasnou Pracovní skupinu 
pro strategii DMO Berounsko 2026–2030 do 31. 12. 2025 pod vedení Mgr. Vojtěcha 
Hrdličky. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 
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5. Diskuse a ukončení 

Předseda dal podnět k závěrečné diskusi. 

Ing. Jiří Bouček konstatoval, že při výběru nového kandidáta na ředitele je třeba dbát na 
zajištění kontinuity všech dosavadních aktivit DMO Berounsko. Považuje za důležité, aby 
se navázalo na jednání k dopravní situaci ve Svatém Janu pod Skalou začátkem roku 
2025.   

Předseda na závěr informoval, že se konalo jednání rady Domu přírody Českého krasu. 

Poděkoval všem přítomným za aktivní účast a jednání ukončil.   

 

 

……………………………………………… 

zapsala 

Hana Hájková 

 

……………………………………………… 

ověřil 

Josef Antoniv 

 

……………………………………………… 

předseda 

Mgr. Dušan Tomčo 
 


